

No. 62. (one)

By the Honourable Senator Perrault, P.C.:

27th January, 1993—That he will call the attention of the Senate to the consequences and the implications of the reduction in funding for Canada's shortwave radio services — Radio Canada International.

No. 63.

By the Honourable Senator Olson, P.C.:

28th January, 1993—That he will call the attention of the Senate to the unfortunate consequences of the Canada-United States Free Trade Agreement.

No. 64.

By the Honourable Senator Olson, P.C.:

28th January, 1993—That he will call the attention of the Senate to the potential consequences of the North American Free Trade Agreement.

For Wednesday, 10th February, 1993

No. 65.

By the Honourable Senator Simard:

2nd February, 1993—That he will call the attention of the Senate to the shameless cynicism that the Official Opposition in both Houses of the Parliament of Canada and the Leader of the Liberal Party of Canada, Mr. Jean Chrétien, continue to display, especially regarding taxation, economic development and the serious danger posed by the combined debt of the federal and provincial governments.

MOTIONS

Wednesday, 3rd February, 1993

Nil

QUESTIONS

All questions will appear on the Order paper of the first sitting day of each week.

N° 62. (un)

Par l'honorable sénateur Perrault, C.P. :

27 janvier 1993—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les conséquences et incidences qu'aura la réduction des fonds affectés au service radiophonique sur ondes courtes du Canada, Radio Canada International.

N° 63.

Par l'honorable sénateur Olson, C.P. :

28 janvier 1993—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les fâcheuses conséquences de l'Accord de libre-échange entre le Canada et les États-Unis.

N° 64

Par l'honorable sénateur Olson, C.P. :

28 janvier 1993—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les conséquences possibles de l'Accord de libre-échange nord américain.

Pour le mercredi 10 février 1993

N° 65

Par l'honorable sénateur Simard :

2 février 1993—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur le cynisme éhonté que continuent d'afficher l'Opposition officielle dans les deux Chambres du Parlement canadien et le chef du parti libéral du Canada, M. Jean Chrétien, notamment en ce qui a trait à la fiscalité, au développement économique et au grave danger que représente l'endettement conjugué du gouvernement fédéral et des gouvernements provinciaux.

MOTIONS

Le mercredi 3 février 1993

aucune

QUESTIONS

Toutes les questions figureront au Feuilleton du premier jour de séance de chaque semaine.